

Система органов бюджетного администрирования, пределы их компетенции

Титов Георгий Алексеевич,
аспирант Института законодательства и сравнительного правоведения
при Правительстве Российской Федерации
law@pfur.ru

В статье проводится анализ системы органов бюджетного администрирования, а также исследуются пределы компетенции органов бюджетного администрирования, составляющие ее архитектуру. Рассмотрены органы бюджетного администрирования, составляющие федеральный, региональный и местный уровни органов бюджетного администрирования.

Ключевые слова: система органов бюджетного администрирования, бюджетное администрирование, финансовые органы, Минфин России, бюджетное законодательство, бюджетное устройство, Центральный Банк, Президент РФ, органы федерального казначейства.

System of Budget Administration Authorities, Limits of Their Competence

Georgiy A. Titov
Postgraduate Student of the Institute of Legislation and Comparative Law
under the Government of the Russian Federation

The article analyzes the system of budget administration bodies, and also examines the limits of competence of budget administration bodies that make up its architecture. The budget administration bodies that make up the federal, regional and local levels of budget administration bodies are considered.

Keywords: the system of budget administration bodies, budget administration, financial authorities, the Ministry of Finance of the Russian Federation, budget legislation, budget structure, the Central Bank, the President of the Russian Federation, Federal Treasury bodies.